



UNIQUE HOTEL POST
zermatt mountain lifestyle

Allgemeine Geschäftsbedingungen Silvesterparty im Unique Hotel Post

Der Kauf von Silvesterparty-Tickets ist nur online möglich.

Alle Teilnehmer versichern mit dem Kauf eines Tickets, dass sie das 18. Lebensjahr vollendet haben (Kontrolle beim Einlass durch Sicherheitspersonal).

Umtausch, Umbuchung oder Stornierung sind nicht möglich.

Der Eintritt mit einem Early Bird Ticket ist erst ab 1:00 Uhr am 1. Januar möglich.

Einheimische Early Bird Tickets (mit blauer Karte): Die Blaue Karte muss beim Einlass vorgelegt werden. Ist die Karte nicht vorhanden oder abgelaufen, wird der Differenzbetrag von CHF 30.00 vor Ort eingezogen. Pro Person kann nur ein Einheimischer-Ticket erworben werden.

Unique Hotel Post
Bahnhofstrasse 41
3920 Zermatt
t: +41 (0)27 967 19 31
info@hotelpost.ch
www.hotelpost.ch

General Terms and Conditions New Year's Eve Party at Unique Hotel Post

The purchase of New Year's Eve party tickets is only possible online.

All participants assure with the purchase of a ticket, that they have reached the age of 18 (control at the entrance by security personnel).

Exchange, rebooking or cancellation are not possible.

Admission with an Early Bird ticket is only possible after 1:00 a.m. on January 1.

The «locals» Early Bird Tickets (with blue card): The blue card must be presented at the time of admission. If the card is not available or expired, the difference of CHF 30.00 will be collected on site. Only one local ticket can be purchased per person.

Unique Hotel Post
Bahnhofstrasse 41
3920 Zermatt
t: +41 (0)27 967 19 31
info@hotelpost.ch
www.hotelpost.ch